
Frågor Svar från de politiska partierna som ställer upp i valet i Gislaveds kommun.
Centerpartiet Kommunisterna Liberalerna Medborgarpartiet

3. Vi ser en ökning av 
platsbehov inom 
äldreomsorgen över hela 
Sverige. Fler platser 
behövs i SÄBO, 
trygghetsboende o 
korttidsboende. Hur 
möter vi dessa behov i 
Gislaved?

Centerpartiet är det 
parti som mest drivit 
frågan i alliansen för 
en utökad budget till 
socialnämnden och 
redan nu har vi kunnat 
öka den med 34 
miljoner per år vilket 
är en historisk stor 
ökning som sagt. Detta 
kommer vi fortsatt att 
bevaka och verka för 
en budget i balans.

Det är självklart att det ska 
byggas efter behov även för 
vanliga pensionärer i Gislaved. 
Det behövs olika sorters trygga 
kollektiva äldreboenden för 
människor som önskar social 
samvaro och trygghet.
Är det för mycket begärt att 
Gislavedsbor  som med allt för 
låga löner arbetet hela sitt liv 
och därför i många fall fått en 
usel pension ska kunna känna 
sig
trygga i sitt boende?
Vi är många som inte vill bo 
ensamma utan önskar ett 
boende, till
rimliga kostnader, tillsammans 
med andra i kommunal regi

I Gislaveds kommun har vi ett antal 
tomställda/”malpåselagda” SÄBO-platser så de 
behoven kommer vi klara att möta. När det gäller 
trygghetsboende och korttidsboenden finns en hel 
del att önska. Vi behöver göra om en del av de 
tomma platser vi har idag till korttidsboenden, i 
synnerhet när vi nu går in i det nya arbetssättet 
med ”Nära vård” som innebär att kommunerna får 
lite mer ansvar från regionerna. Trygghetsboenden 
behöver skapas omgående som ovan nämnts.
Över lag behöver våra boendeplatser vara mer 
flexibla så att vi kan förändra utifrån behov på både 
kort och lång sikt.

Budgetarbetet i Kommunen utgår redan idag 
utifrån demografin så budgeten för detta kommer 
öka utifrån hur många fler i varje ålderskategori det 
blir

Vi måste se till att antal platser på SÄBO 
motsvarar behovet med hänsyn tagen till 
en generösare biståndsbedömning. Ska 
finnas på de orter där SÄBO finns idag. 
Växelvårdsplatser för avlastning på SÄBO 
ska finnas på de orter där SÄBO finns 
idag.
Platser på korttidsboende ska motsvara 
behovet så att anhöriga kan få avlastning 
och så att kommunen inte behöver betala 
stora belopp för förlängd sjukhusvistelse 
(vilket varit fallet 2021 o 2022). Behöver 
dock ej finnas på alla orter. 
Trygghetsboende (biståndsbedömda) bör 
finnas tillgängliga i de större orterna i 
kommunen enligt de behov som finns. I 
anslutning till de särskilda boendena och 
träffpunkterna (det finns idag 
70+bostäder som enkelt kan omvandlas).



Moderaterna Socialdem Vänsterpartiet
Enligt beslut i kommunfullmäktige ska 
seniorboende 70+ fasas ut. Istället ska
det finnas tre olika boendeformer för 
permanent boende för äldre;
trygghetsboende, biståndsbedömt 
trygghetsboende och vård- och
omsorgsboende. Trygghetsboende är en 
ny boendeform som ska införas.
Boendeformen kräver inte biståndsbeslut 
enligt socialtjänstlagen, men ska ha
ett värdskap och gemensamhetslokal 
kopplat till boendet. Vi kommer
säkerställa ekonomi utefter det faktiska 
behovet.

Vi ser att det finns ett stort behov av en 
boendeform som vi inte
idag i tillräcklig omfattning kan 
tillhandahålla, trygghetsboenden.
Vi kommer arbeta för att det ges 
förutsättningar att bygga sådana.
Vi kommer också se till att det finns 
platser till de som behöver
vård- och omsorgsboenden utifrån det 
bedömda behovet inkl.
korttidsboenden.


